
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 15. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 173

Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan ske, at Vækstfonden har investeret i virk-

somheder, der holder til på kendte skattelyadresser, og om der i forbindelse med afslørin-

gerne af Vækstfondens investeringer i virksomheden Templafy vil ske en præcisering af

retningslinjerne for Vækstfondens investeringer? Der henvises til artiklen: ”Statsfond gav

millionlån: Virksomhedsejer er i skattely”, Ekstra Bladet, den 11. april 2020 https://ekstra-

bladet.dk/nyheder/erhvervsnyheder/statsfond-gav-millionlaan-virksomhedsejer-er-i-skat-

tely/8035712.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Theresa Berg Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt
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